
• Waarom hebben de Staten de vragen niet gekregen voordat de enquête live ging terwijl 
daar meerdere keren door ons om is gevraagd?  

• Vond Gedeputeerde het een verantwoorde beslissing om, na alle commotie in 
de comm M&M, toch de volgende dag live te gaan?  

• Heeft Gedeputeerde dit proces en de inhoud afgestemd met uw coalitiepartners?  

• En zo ja, kunt u in korte bewoording hun reactie en/of aanvullend advies formuleren.  

• Wanneer is de selectie van de onderzoeksbureaus gestart en wat is de exacte datum dat 
de opdracht verstrekt is.   

• Kan Gedeputeerde de exacte formulering van de opdracht verstrekken?  

• Is er in de opdrachtverstrekking doelbewust gekozen voor deze vorm van "sturende" 
vraagstelling?   

• Heeft Gedeputeerde de start van het onderzoeksproces alsmede de inhoud van de 
opdrachtverstrekking met de coalitiepartners gedeeld? 

•  Voldoet in de beleving van Gedeputeerde dit proces en de timing daarvan aan de zaken 
zoals geformuleerd en afgesproken zijn in het coalitieakkoord? 

•  Denkt Gedeputeerde dat dit (zoek)proces  de onderlinge relatie en het vertrouwen 
tussen Provincie en gemeenten beïnvloed heeft? Kan Gedeputeerde zijn antwoord 
hierop toelichten.  

• Overweegt Gedeputeerde naar aanleiding van alle negatieve berichtgeving in de media 
en vanuit de samenleving (o.a. via petitie) om het zoekproces vanaf hier anders in te 
richten of zelfs te stoppen?  

 
 


